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ZÁPISNICA 

z 1. zasadnutia Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 10.02.2014 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia (voľba podpredsedu komisie) 

2. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2014 - 2016 

3. Návrh VZN Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na 

mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským 

zariadeniam 

4. Návrh VZN Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

Košického samosprávneho kraja č. 19/2013 o určení počtu tried prvého ročníka 

stredných škôl v územnej pôsobnosti KSK pre prijímacie konanie 

5. Aktualizácia zmluvy o úvere na spolufinancovanie projektov EÚ 

6. Vízia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 

na obdobie 2014 – 2020 

7. Informatívna správa o činnosti pracovnej skupiny pre prípravu Regionálnej 

integrovanej územnej stratégie 

8. Vystúpenie Košického samosprávneho kraja z Karpatského euroregiónu Slovensko 

9. Návrh na schválenie splatenia odplaty za postúpenie pohľadávok spoločnosťou Svet 

zdravia, a. s. formou investícií a rozšírenie nájmu hnuteľného majetku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2014 

11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2014 – 

Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK 

12. Rôzne 

13. Záver zasadnutia 

 

 

 

K bodu č. 1 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Burian, predseda komisie, privítal členov komisie na zasadnutí. Zároveň oznámil, že bod 

č. 6 „Vízia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na 



obdobie 2014 – 2020“ sa vypúšťa z programu rokovania komisie, nakoľko nebude predmetom 

rokovania Zastupiteľstva KSK a dal hlasovať o programe zasadnutia komisie. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Ing. Burian navrhol za podpredsedu finančnej komisie Ing. Bečarika. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 2 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2014 – 2016“ členom 

komisie uviedla a odpovedala na otázky Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 

Na požiadavku člena komisie Ing. Farkašovského uvádzame rozdelenie navrhovanej sumy 

kapitálových výdavkov na projekty z fondov EÚ nasledovne: 

1. projekty, ktoré sa realizujú v roku 2014   40 128 629 € 

2. pripravované projekty       4 973 700 € 

Spolu       45 102 329 € 

Členovia komisie dali návrh, aby vedúca odboru správy majetku predkladala na finančnú 

komisiu informáciu o predaji majetku z komisie k hospodáreniu s majetkom. 

 

Uznesenie č. 1/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 17 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 3 
 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Návrh VZN Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a 

prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam“ bol 

prizvaný Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva, ktorý aj odpovedal na otázky členom komisie. 

  

 



Uznesenie č. 2/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Návrh VZN Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

Košického samosprávneho kraja č. 19/2013 o určení počtu tried prvého ročníka stredných 

škôl v územnej pôsobnosti KSK pre prijímacie konanie“ uviedol Ing. Kandráč, vedúci odboru 

školstva a zároveň zodpovedal na otázky členom komisie. 

 

Uznesenie č. 3/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 5 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Vavrek, vedúci odboru investícií a strategického riadenia a Ing. Barlák z odboru 

investícií a strategického riadenia uviedli materiál „Aktualizácia zmluvy o úvere na 

spolufinancovanie projektov EÚ“ a zároveň odpovedali na otázky. 

 

Uznesenie č. 4/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 6 

 

Vyjadrenie: 

Materiál „Vízia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja na obdobie 2014 – 2020“ bol vypustený z programu rokovania komisie, nakoľko nebude 

predmetom rokovania Zastupiteľstva KSK. 

 

 

 

K bodu č. 7 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Informatívna správa o činnosti pracovnej skupiny pre prípravu Regionálnej 

integrovanej územnej stratégie“ uviedol Ing. Fülӧp, zástupca riaditeľa vedúci odboru 

regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov. 

 

Uznesenie č. 5/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 8 
 

Vyjadrenie: 

Materiál „Vystúpenie Košického samosprávneho kraja z Karpatského euroregiónu 

Slovensko“ uviedol Ing. Fülӧp, zástupca riaditeľa vedúci odboru regionálneho rozvoja, 

plánovania a implementácie projektov. 

 

Uznesenie č. 6/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 17 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

 

 

K bodu č. 9 
 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Návrh na schválenie splatenia odplaty za postúpenie pohľadávok spoločnosťou 

Svet zdravia, a. s. formou investícií a rozšírenie nájmu hnuteľného majetku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa“ bola prizvaná Ing. Šebeňová, vedúca odboru správy majetku. 

Na návrh Ing. Farkašovského predseda komisie uložil upraviť uznesenie o splatení odplaty 

nielen formou investícií, ale aj nákupom strojov a zariadení, drobného hmotného a 



nehmotného majetku a opráv dlhodobého hmotného majetku v súlade s Dohodou o postúpení 

pohľadávok medzi KSK a Svetom zdravia, a.s.  

 

Uznesenie č. 7/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 10 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja na I. polrok 2014“ nemali členovia komisie pripomienky. 

 

Uznesenie č. 8/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 10: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 

K materiálu „Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 

2014 – Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK“ nemali členovia komisie 

pripomienky. 

 

Uznesenie č. 9/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 11: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 12 
 

- k bodu „Rôzne“ neboli žiadne návrhy 

 

 

 



 

K bodu č. 13 
 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


